
PROTOKÓŁ Nr^/2023 
ze wspólnego posiedzenia Komisji Rewizyjnej, Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, 

Komisji Gospodarki Przestrzennej i Budżetu. Komisji Gospodarki Komunalnej, Samorządu 
i Porządku Publicznego, Komisji Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej oraz Komisji Zdrowia 

i Problematyki Socjalnej w dniu 27 stycznia 2023 r. 

W dniu 27 stycznia 2023 r., w godz. 14:00 - 15:20 w sali nr 1 Ratusza Miasta (ul. Rynek 12) 
odbyło się wspólne posiedzenie stałych komisji Rady Miasta. Posiedzenie prowadził 
Przewodniczący Komisji Gospodarki Przestrzennej i Budżetu - Andrzej Kurowski. Obecni na 
posiedzeniu według załączonych list obecności. Nieobecny: Maciej Krygrowski, Urszula 
Czarnecka. 

1. Zaopiniowanie materiałów na 73. sesję Rady Miasta. 
2. Sprawy różne. 

Członkowie Komisji (11 głosami „za", jednogłośnie) przyjęli porządek posiedzenia: 

Ad. pkt 1. Zaopiniowanie materiałów na 73. sesję Rady Miasta. 
• Raport z wykonania Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych 

oraz Przeciwdziałania Narkomanii dla Miasta Dęblin na rok 2022. 
Naczelnik Wydziału OA Justyna Ochota przedstawiła Raport z wykonania Programu 
Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii dla 
Miasta Dęblin na rok 2022. 
W związku z brakiem dyskusji przystąpiono do opiniowania przedstawionego raportu. 
Komisja Zdrowia i Problematyki Socjalnej pozytywnie (4 głosy „za") oraz Komisja Gospodarki 
Przestrzennej Budżetu pozytywnie (4 głosy „za") zaopiniowały przedstawiony raport. 

• Projekt uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w uchwale budżetowej Miasta Dęblin na 
2023 rok; 
Skarbnik Miasta Agnieszka Majewska - Grobel - przedstawiła projekt uchwały wraz 
z uzasadnieniem (stanowi załącznik do protokołu z LXXIII sesji Rady Miasta). 
W związku z brakiem dyskusji przystąpiono do opiniowania przedstawionego projektu uchwały. 
Komisja Gospodarki Przestrzennej Budżetu pozytywnie (4 głosy „za") zaopiniowała 
przedstawiony projekt uchwały. 

• Projekt uchwały w sprawie zmian w wieloletniej prognozie finansowej; 
Skarbnik Miasta Agnieszka Majewska - Grobel - przedstawiła projekt uchwały wraz 
z uzasadnieniem (stanowi załącznik do protokołu z LXXIII sesji Rady Miasta). 
W związku z brakiem dyskusji przystąpiono do opiniowania przedstawionego projektu uchwały. 
Komisja Gospodarki Przestrzennej Budżetu pozytywnie (4 głosy „za") zaopiniowała 
przedstawiony projekt uchwały. 

• Projekt uchwały w sprawie przejęcia przez Miasto Dęblin zadania z zakresu administracji 
rządowej, dotyczącego utrzymania grobów i cmentarzy wojennych na terenie Miasta 
Dęblin w 2023 roku. 
Naczelnik Wydziału OS Agnieszka-Chlaściak-Pietruszewska - przedstawiła projekt uchwały 
wraz z uzasadnieniem (stanowi załącznik do protokołu z LXXIII sesji Rady Miasta). 
W związku z brakiem dyskusji przystąpiono do opiniowania przedstawionego projektu uchwały. 
Komisja Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej pozytywnie (5 głosów „za") zaopiniowała 
przedstawiony projekt uchwały. 

• Projekt uchwały w sprawie zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia stawki za 1 km 
przebiegu pojazdu, uwzględnianej przy obliczaniu zwrotu rodzicom kosztów przewozu 
dzieci, młodzieży, uczniów oraz rodziców. 
Naczelnik Wydziału OS Agnieszka-Chlaściak-Pietruszewska - przedstawiła projekt uchwały 
wraz z uzasadnieniem (stanowi załącznik do protokołu z LXXIII sesji Rady Miasta). 
W związku z brakiem dyskusji przystąpiono do opiniowania przedstawionego projektu uchwały. 
Komisja Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej pozytywnie (5 głosów „za") zaopiniowała 
przedstawiony projekt uchwały. 
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• Projekt uchwały w sprawie uchwalenia Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 
Problemów Alkoholowych dla Miasta Dęblin oraz Programu Przeciwdziałania Narkomanii 
dla Miasta Dęblin na rok 2023. 
Przewodnicząca MKRPA Renata Kapusta-Kawka - przedstawiła projekt uchwały wraz 
z uzasadnieniem (stanowi załącznik do protokołu z LXXIII sesji Rady Miasta). 
W związku z brakiem dyskusji przystąpiono do opiniowania przedstawionego projektu uchwały. 
Komisja Zdrowia i Problematyki Socjalnej pozytywnie (4 głosy „za") zaopiniowała 
przedstawiony projekt uchwały. 

• Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy 
działek położonych w Dęblinie. 
Naczelnik Wydziału GKP Marcin Daniel - przedstawił projekt uchwały wraz 
z uzasadnieniem (stanowi załącznik do protokołu z LXXIII sesji Rady Miasta). 
W związku z brakiem dyskusji przystąpiono do opiniowania przedstawionego projektu uchwały. 
Komisja Gospodarki Komunalnej Samorządu i Porządku Publicznego pozytywnie (3 głosy „za") 
zaopiniowała przedstawiony projekt uchwały. 
Ad. pkt. 2 sprawy różne. 
Radna Ewa Przerwa - poruszałam już temat planu zagospodarowania „Żdzary I" podczas 
posiedzenia swojej komisji. W tej uchwale jest nieprawidłowa nazwa, ponieważ napisane jest 
„Żdzary", a powinno być „Żdzary I" (dotyczy uchwały z 2020 roku). Żdżary nie mają jednego 
planu tylko dwa, a trzeci jest w opracowywaniu. Jeżeli chodzi o nazwę, to taka jest 
opublikowana na BIP. Kolejny problem występujący w tej uchwale - czytamy w niej, że na 
obszarze planu przestrzennego, którego to dotyczy, będą budowane trzy drogi. O ile sobie 
dobrze przypominam, to po to był zmieniony plan, że usunięto jedną drogę. Także powinno być 
zapisane, że są dwie drogi, a nie trzy. Tak też przedstawia rysunek, który jest załącznikiem do tej 
uchwały. W uzasadnieniu uchwały czytamy, że prace dotyczą sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego osiedla „Wiślana II" w Dęblinie, a cały czas jesteśmy 
w uchwale „Żdżary I". W uchwale tej powołuje się na uchwałę z 2018 roku i z 2015 roku, kiedy 
było uchwalone studium. Uchwała z 2018 roku to nie jest uchwała ustalająca studium, 
a jest to uchwała, która opiniuje i ocenia zgodność studium oraz planów zagospodarowania 
przestrzennego. Czytamy w niej, że nie do końca wszystko jest zgodne, dlatego nie wiem, 
dlaczego ktoś w tej uchwale powołuje się na uchwałę z 2018 roku. Kolejnym błędem, którego 
się dopatrzyłam jest zapis „miejscowość Żdżary w Dęblinie", nie wiem, jaką jest miejscowość 
Żdżary w Dęblinie. Wnioskuję, żeby poprawić wszystkie problemy, jakie są w tej uchwale. 
Zastępca Burmistrza Beata Amarowicz - numeracja „Żdzary" jest zgodna z tym, co radna 
mówi, bo są „Żdżary", „Żdżary II" i w opracowaniu „Żdżary III", tak podejmowane były 
uchwały. Dziwię się, dlaczego w 2020 roku, kiedy była podejmowana uchwała nie było tych 
wniosków. Odnośnie planu „Żdzary", żadna droga, nie została zlikwidowana, jedna została 
przesunięta w górę, czyli jest równoległa do ul.Partyzantów, i jeszcze jedna, która jest z drugiej 
strony od kanału „Z" za ul. Partyzantów. Te dwie drogi są stworzone po to, aby jeśli ludzie 
podzielą sobie działki, to będą mieli możliwość zabudowy drugiego rzędu. Czyli mogą podzielić 
na pół, pobudować się i od tej drogi będą mieli dostęp. Wtedy w takim kształcie, taki plan został 
przez rade uchwalony. Nie wiem, o co w tej chwili wnioskuje Radna? 
Radna Ewa Przerwa - w uchwale podane jest, że będą budowane trzy drogi. Natomiast 
z rysunku wynika, że będą budowane dwie drogi, a na starym rysunku były faktycznie trzy 
drogi. Tylko miedzy drogą, która jest równoległa do ul. Partyzantów. 
Zastępca Burmistrza Beata Amarowicz - proponuję, aby Pani Radna przyszła i zapoznała się 
z właściwymi rysunkami. Można wejść na stronę (na mapy), proszę kliknąć na każdą działkę, 
w zakładce zagospodarowanie przestrzenne i będzie tam informacja odnośnie każdej działki, 
dane jaka to jest uchwała i jakie jest przeznaczenie działki. Odnośnie załącznika, który Pani ma 
jest to załącznik skondensowany, także może być nieczytelny. Natomiast nie zostało uchwalone 
nic innego niż to, co Radni widzieli na mapie i to, co było uzgadnianie i omawiane na komisjach, 
na komisji urbanistycznej. Zgodność planu ze studium ocenia Wojewoda, nie nasza rada. 
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Radna Ewa Przerwa - zgodności nie oceniała nasz Rada, bo było to 28 września 2018 roku. 
Wyszczególniłam we wniosku, te rzeczy, które są błędne. Uważa Pani, że zapis „Wiślana II" 
w planie „Żdżary" jest właściwy? 
Zastępca Burmistrza Beata Amarowicz - zawsze zgodność ocenia Wojewoda, jego kancelaria 
prawna. Zapraszam do siebie otworzymy mapy, zawołamy pracownika i wyjaśnimy. 
Przeczytamy uchwałę, ale nie wiem czy istotnym błędem jest błąd w uzasadnieniu. Istotna jest 
sama uchwała, sprawdza się zgodność uchwały z innymi aktami urbanistycznymi. Mapy ze 
względu na to, ze są skondensowane mogą faktycznie nie być czytelne. Jest jeszcze jedna forma, 
aby to sprawdzić wchodząc na mapę Dęblina na BIP i w zakładce zagospodarowanie 
przestrzenne i całe miasto ma naniesiony plan zagospodarowania przestrzennego. Każdą działkę 
można powiększyć i zobaczyć jak to wygląda, dodatkowo jest opis i numer uchwały. 
Radny Andrzej Kurowski - zwrócił się z prośbą o przygotowanie sprostowania w sprawie 
likwidacji LO i Szkoły Podstawowej nr 5, że nie ma takiego projektu uchwały Rady Miasta, ani 
Burmistrza. W przestrzeni publicznej krążą informacje, że na sesji w poniedziałek ma zostać 
wprowadzony projekt uchwały odnośnie likwidacji szkoły. 
Zastępca Burmistrza Beata Amarowicz - nie wiem jak podejdzie do tego rada, ale według 
mnie prostowanie plotek, bo ta wiadomość jest plotką, jest niepoważne. 
Radny Andrzej Kurowski - rozumiem, natomiast ta plotka wprowadza bardzo duże zmieszanie 
w przestrzeni publicznej. Cały czas dostajemy telefony od mieszkańców. Podczas sesji 29 
grudnia 2022 r. Pani Burmistrz prostowała te stwierdzenia. Figuruje plotka, że w poniedziałek 
podejmiemy taką decyzję. Mimo, że nie ma tego w planie sesji, to mieszkańcy twierdzą, że 
Burmistrz w wolnych wnioskach wniesie taką uchwałę. Uważam, że najlepszym sposobem, 
sprostować jest taką plotkę, aby mieszkańcy, pracownicy i rodzice dzieci z SP nr 5 
i LO mieli jasną sytuację. 
Zastępca Burmistrza Beata Amarowicz - wydaje mi się, że nie ma nic prostszego jak nie 
reagować na plotkę. Wtedy dopiero zacznie się podejrzewanie, że coś się planowało, a teraz 
prostuje. Jak w poniedziałek nie zostanie podjęta żadna uchwała w takim zakresie, to plotka 
zniknie. Uważam, że samo prostowanie, to przyznanie się do jakiegoś faktu. Może na sesji Pani 
Burmistrz jeszcze raz sprostuje. 
Naczelnik Wydziału OS Agnieszka Chlaściak-Pietruszewska - Pani Burmistrz nie prostowała 
plotek. Powiedziała tylko, że Rada Miasta nie odniosła się do żadnej uchwały, nie było żadnego 
projektu i to Rada Miasta powinna wiedzieć najlepiej czy taki projekt będzie podjęty. Skoro do 
dzisiejszego dnia nie otrzymali państwo projektu w tej sprawie to oznacza, że takie dokumenty 
na ta chwilę nie są przygotowywane i nie będą procedowane na poniedziałkowej sesji. Także tak 
jak powiedziała Pani Burmistrz nie ma, co prostować plotek, poczekajmy do poniedziałkowej 
sesji. Żadne takie projekty nie istnieją, nie istniały i nie są planowane, żeby je stworzyć. 
Zastępca Burmistrza Beata Amarowicz - jeśli byłyby takie plany do takich działań, 
to pierwsza byłaby poinformowana Rada Rodziców i rodzice. Skoro rodzice pytają i nie wiedzą 
to powinni wiedzieć, że coś takiego nie istnieje. 

W związku z wyczerpaniem głosów w dyskusji Przewodniczący Komisji Gospodarki 
Przestrzennej i Budżetu zamkną wspólne posiedzenie stałych komisji Rady Miasta. 

Przewodniczący Komisji 
GosDodarki Przestrzennej 

Andrzej Kurowski 
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